

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2023-03-20



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Soren Smink, Filip Göransson, Erik Knutsson, Daniel Bleckert, William Balte, Jonathan Rendel, Theo Johnsson, Matteus Sangeri, Mattias Rademaekers, Linus Frisk, Felix Gustafsson, Dante Wengeler

1.2 Anmäld frånvaro

1.3 Frånvaro

Ruben Croall

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12.15

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

William Balte

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Morgan - Tackar oss alla för vårt engagemang, informerar om nytt incidentrapporteringssystem. | Soren Halmstad Studentkår Karriär - Vi är inbjudna att delta i intro-evenemanget de 31/8. | Soren

2.7 Uppföljning: skrivelser

Hinken - var inte på sitt kontor

Nicolinas spamfilter - Har bett henne maila KON, förhoppningsvis blir det en kontakt m. whitelist då. | Soren

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 9806.22 Kr

Phestkonto: 1524.19 Kr

Placeringskonto: 100 Kr

Mekis-konto: 0 kr

Stripe - Löst! | Dante

Felskickat bankkort till gammal ekonomiansvarig - Dante återkommer

Swedbank årsavgifter - Dante ska undersöka vilket abonnemang vi har

VIP-Monkey faktura - Betald

Uppgifter Skatteverket - Soren har begärt utdrag. | Soren

Undersöka telefonbank kostnad - Dante återkommer

2.8.2 Phestorgan

Spökboll - Maskin samarbete, vet Phest något om detta? - Phest ska kontakta maskin - Matteus tar över

Spökboll - gå ut med intresseanmälan - Matteus återkommer

HET-gaque 24/3 - Slutsålt, går enligt planering

Trafikljus 7/4 - Slutsålt, går enligt planering, ÖDET ta över resterande biljetter?(10 Skolk, 3 Maskin)

Organmötesprotokoll - Matteus har skickat mer recenta protokoll till Soren - Ska skicka de sista snarast

Ändra villkoren för märken att ifall man inte hämtar märken inom en viss tid säljs märken vidare

2.8.3 Mekis

PID - går framåt, löser det efter tentaperioden

2.8.4 IOM

ÖDET-LAN - återkommer efter finsittningen | Daniel

Hemsidans kontakformulär - mycket spam? | Soren

Aktiverat Medlemskap på ÖDET Förenings Hitract | Linus

Lägga ut märken i HitProduct/Shop funktionen? | Linus

2.8.5 KON

Företagsevent som Mito tipsade om - Filip får återkomma

Ljudcenter, ingen respons, - Vi lägger ner ämnet

Event HMS - William återkommer

Event Stena Recycling - På gång - 3 April | William återkommer om mer info

Kontakta Swedlock & Phoniro, båda tillverkare av digitala lås och dotterbolag till Assa Abloy med Halmstad-kontor | Soren

Gymnasiebesök Kattegatt - lyckat men fel dag | Filip

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skrivare - avvaktar Hinkens återkoppling

Julpynt - allt nedtaget? - Theo återkommer

Påskpynt - Theo fixar

2.9 Övriga ärenden

Filsamling gamla ordförande - in progress. | Soren

D2s skåplista är rörig - Theo delar listan med William & Jonathan - återkommer

Mekisutlåning - Inskrivet i mallen Soren skickat? | Jonathan

Mekismärke designutkast - Leo arbetar på det | Soren

Biljettbugg Hitract - Soren har haft samtal med Robel, de arbetar på det. | Soren

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Mattias - påbörjat

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

2 veckor

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

12.54

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson William Balte och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet 12:58:19